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Salutació SalutacióSumari

Benvolguts/des,

Deixem enrere la nevada i donem la benvinguda a la primavera amb molta 
il·lusió pels projectes i obres que s’estan duent a terme al nostre poble.

Amb les obres del Carrer Comerç donarem per finalitzada l’actuació pre-
vista al projecte de millora de la mobilitat en el barri antic subvencionat 
en un 75% per la Generalitat. A més d’aquest carrer, s’han pogut fer total-
ment nous els carrers Raval i Molí, mentre que als carrers d’Avall, Major, 
Empedrat i Canigó s’han retirat còdols per col·locar-hi pedra plana com la 
que existia al barri antic, aconseguint una amplada més adient per trans-
itar amb cotxets o cadires de rodes. Abans de l’estiu es faran els carrers 
Castell i Estret amb aquest mateix sistema.

En els propers mesos anirem polint els detalls del Barri Antic amb senya-
lització, baranes, millora de les escales i tot el que poguem entrar en el 
pressupost d’enguany. 
L’Hotel d’Entitats i l’Arcada de Can Verdaguer estan actualment en obres i 
esperem poder-los acabar a finals de juny, si no surt cap entrebanc.

Com sabeu, el casc antic està protegit i totes les obres han comportat 
control arqueològic. S’han trobat petits murs i paviments que daten del 
segle XVIII i d’acord amb la llei de patrimoni, s’han hagut de fotografiar, 
documentar, registrar i recobrir.

Per altra banda, s’han realitzat uns treballs de poda d’arbres grans a la 
zona del Canyo, una actuació molt necessària per prevenir la caiguda de 
branques per ventades intenses (que malauradament són cada cop més 
freqüents). També es duran a terme actuacions de millora de camins i de 
neteja de parcel·les per prevenció d’incendis. És important també la col-
laboració dels propietaris privats de parcel·les. 

Gràcies al conveni signat entre l’Ajuntament i el Consell Comarcal pel qual 
aquest ens contracta a persones inscrites al SOC i les cedeix a l’ajun-
tament a cost subvencionat, hem pogut tenir durant un temps limitat a 
jardiners que han actuat contra les herbes i paletes que han formigonat el 
paviment de l’Avinguda de Santa Coloma fins a l’inici del carrer dels Pins i 
la quarta rotonda del Passeig de l’Estació.

La redacció del projecte de rehabilitació de la coberta i façanes del Car-
rer Fàbriques ha estat adjudicada per procediment de licitació oberta a 
l’empresa Pere Boada. Aquesta empresa ja està redactant el projecte que 
posteriorment executarà. Es preveu que les obres comencin a l’estiu i aca-
bin abans de finals d’any.

Una altra de les actuacions fetes en aquest primer trimestre ha estat el 
canvi de la gespa del camp de futbol. Actualment s’estan duent a terme 
reformes en els vestidors de la piscina seguint les recomanacions fetes 
per Dipsalut.

Encara hi ha molta feina per fer i els recursos són limitats. Aquest any no 
podrem fer gaires més obres perquè el pressupost no ho permet, però 
deu ni do les que s’han pogut fer! I ja ens estem preparant per l’any vinent 
poder fer un salt qualitatiu i d’eficiència en les instal·lacions elèctriques, 
paviments de carrers i de clavegueram, així com donar un tomb a la neteja 
i la jardineria. 
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Anglès es Mou
Joves amb empenta
Informació de Servei

Un cop d’ull a...

Telèfons d’interés
Ajuntament 972 42 00 58

Policía Municipal 616 90 90 50
Cap Anglès 972 42 14 98

Centre de Dia 972 42 11 08
Assistent social 972 42 12 45

Biblioteca 972 42 37 20
Jutjat de Pau 620 06 30 91

Cons. Ter Brugent 972 42 24 82
Col. Pompeu Fabra 972 42 33 62

Llar d’infants 972 42 36 14
FEDAC Anglès 972 42 12 06

I.E.S. R. Campalans 972 42 12 07
Piscina i Pavelló 972 42 43 20

Parròquia St. Miquel 972 42 02 53
Correus 972 42 22 21

Llar de jubilats 972 42 45 99
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Obertura de la deixalleria supramunicipal
Acció de Govern

El dissabte 3 de febrer va entrar en funcionament la nova 
deixalleria supramunicipal que compartirem els ajunta-
ments d’Anglès, la Cellera i Amer. Aquesta deixalleria ha 
nascut de la voluntat dels tres municipis per tal d’oferir 
un servei més ampli i de menor cost per als nostres ha-
bitants.

Com bé sabeu, des de feia una colla d’anys els tres mu-
nicipis ja disposàvem dels servei de deixalleria però amb 
un horari molt reduït. Amb aquesta centralització del ser-
vei l’horari d’obertura serà de sis dies a la setmana.

Demanem disculpes als veïns i veïnes del Puigbell que 
han estat diverses nits sense llum. Quan plou o hi ha 
molta humitat, les instal·lacions s’emplenen d’aigua i hi 
havia un creuament que feia saltar el diferencial de bona 
part del barri. El nostre lampista, en Xevi Puig, ha pogut 
finalment localitzar un creuament i arreglar-lo i de mo-
ment sembla que funciona. Tot i així, el cablejat i entubat 
de cables d’aquest barri presenta un deteriorament alt 
i caldrà canviar tubs i cables de bona part del barri per 
evitar que el problema reaparegui a un altre lloc.

Continuem sempre endavant, sempre buscant solucions 
i recursos per fer el poble cada dia una mica més bo-
nic. Anglès comença a estar en el mapa d’altres admi-
nistracions i organismes per dur-hi a terme activitats: al 
desembre el nostre poble acollirà la celebració dels 20 
anys del Consorci del Ter integrat per 64 ajuntaments i 5 
consells comarcals de la conca del Ter.

Gràcies a tots per la vostra col·laboració i suport!

Esperem que amb aquesta ampliació dels horaris la 
deixalleria supramunicipal pugui absorbir tota la varie-
tat de residus domèstics i comercials que no disposen 
d’un servei específic a la via pública i, especialment, es 
redueixin els constants abocaments de trastos en dife-
rents indrets del municipi.

L’acte inaugural va comptar amb la presència de l’alcalde 
de la Cellera de Ter, David Sarsanedas, l’alcaldessa 
d’Amer, Maria Rosa Vila, i la d’Anglès, Àstrid Desset, jun-
tament amb el conseller de Medi Ambient, Josep Roquet 
i diversos regidors dels municipis.
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Pressupostos participatius
Acció de Govern Acció de Govern

Les propostes sotmeses a vota-
ció per als pressupostos parti-
cipatius 2019 seran explicades 
de 9 a 11 h del dissabte 19 de 
maig a la Sala Fontbernat.
Cada proposta serà presentada 
pel seu promotor o bé per algun 
membre de la comissió de pres-
supostos participatius.
El període de votació serà del 
28/05/2018 al 17/06/2018.  
El sistema de votació serà amb 
suport informàtic i els espais on 
es realitzaran seran: Matins de 
dilluns a divendres, excepte fes-

tius a l’Ajuntament. Tardes de Di-
lluns a divendres i dissabte matí, 
excepte festius, a la Biblioteca.
S’ha establert el sistema de 
votació de la següent manera: 
Cada ciutadà, que al maig sigui 
major de 18 anys,  votarà dife-
rents propostes, la suma de l’im-
port de les quals no pot superar 
els 150.000 € , no podrà repe-
tir la mateixa proposta i cada 
proposta votada tindrà un punt. 
S’escolliran les propostes amb 
més punts i fins a un màxim de 
150.000 €.

Podeu consultar totes les propostes al següent enllaç: 
http://som.angles.cat/propostes-votacio-2019

Climatització al Polivalent Burés
Ampliar als 365 dies de l’any la pos-
sibilitat d’ús d’aquest espai municipal 
utilitzat per totes les Entitats del Poble
50.000,00 € 

Arreglar voreres i passos de vianants 
Per garantir l’accessibilitat i millorar la 
mobilitat dels vianants, cotxets, cadi-
res de rodes i persones amb mobilitat 
reduïda 50.000,00 €

Esquena d’ase entre el carrer Girone-
lla i el Puigbell
Millorar el pas de vianants i reduir la 
velocitat dels vehicles per evitar acci-
dents 2.250,00 €

Asfaltat carrers zona Puigbell
Arreglar els sots i millorar l’asfalt dels 
carrers de la zona 50.000,00 €

Adequacions de SO al Polivalent Bu-
rés
Millorar l’acústica en activitats com el 
teatre i poder-lo usar per concerts i al-
tres actes 50.000,00 €

Taula de ping pong a un Parc
Promoure la pràctica de l’esport i fer 
de punt de trobada 1.000,00 €

 Monument als Donants de Sang 
d’Anglès
En un lloc visible en reconeixement i 
agraïment a tots els que de manera de-
sinteressada i voluntària fan donació de 
sang 6.000,00 €

Carruatges dels Reis
Renovar-los i aplicar més mesures de se-
guretat 45.000,00 €

Adeqüació en seguretat i accessibilitat 
Parcs Infantils
Adequar jocs dels parcs infantils a infants 
amb disminucions motrius i augmentar 
la seguretat dels espais de custòdia
35.000,00 €

Reformes als vestuaris del camp de 
futbol
Millora de les instal·lacions degut al des-
gast pel pas del temps
40.000,00 €

Adequació i equipament de l’Espai 
Jove
Que propiciï la participació i implicació 
dels i les joves en el teixit associatiu i les 
activitats del poble 40.000,00 €

Rehabilitació interior del Centre de 
Dia
Redistribuïr la sala d’activitats/menjador 
per ampliar-la, amb l’enderroc d’una pa-
ret interior de distribució 5.000,00 €

Reformes dels lavabos dels camp de 
futbol
Renovació dels lavabos i incorporació de 
serveis per a minusvàlids 20.000,00 €

Parc Vaux Sur Mer (SkatePark, ciste-
lles de bàsquet, altres)
Pavimentació zona cistelles de bàsquet, 
construcció skatepark i altres aparells 
(street work out,etc.) 50.000,00 €

Canvi de finestres a l’escola Pompeu 
Fabra 
Continuar amb el canvi d’obertures inici-
at a l’escola i aconseguir una millora de 
confort i eficiència energètica
50.000,00 €

Àrea d’autocaravanes i campers
Acondicionar un espai per àrea de para-
da, descans i aprovisionament d’autoca-
ravanes i campers 45.000,00 €

Renovació de cadires i taules Centre 
de dia
Adquisició de nou mobiliari més robust, 
funcional, còmode i adequat a l’activitat
12.150,00 €

i.......
EN ELS PROPERS 
PRESSUPOSTOS

PARTICIPATIUS 2020, 
FES QUE NO QUEDI CAP ESPAI BUIT

PRESENTA LES TEVES PROPOSTES!



6 7

Conservació i millora de l’entorn Manteniment i adecuació dels espais municipals
Acció de Govern Acció de Govern
Parcs i jardins.

Per a seguretat de tots, hem portat 
a terme la poda de l’arbrat gran del 
Parc de la Font del Canyo, fins i tot 
els arbres de la riera, que podien 
provocar un perill important als veïns 
de les cases que donen a la carrete-
ra Santa Coloma. Hem seguit el pla 
de poda d’altres zones del poble per 
aquest hivern (Avinguda Floricel)

Amb l’ajuda del Consell Comarcal 
de la Selva, a través del programa 
Treball i formació, hem aconseguit 
el reforç de 4 persones que ens han 
ajudat a les tasques de jardineria en 
diferents indrets del nostre poble: 
el carrer Ramon Fuster, el Barri An-
tic, els jardins de Can Cendra, Plaça 
Francesca Barnadas, etc.

S’han reparat els murs de l’entrada i 
el de les escales que pugen al carrer 
d’Avall des dels jardins de Can Cen-
dra.

Places i voreres

Amb l’ajuda del Consell Comarcal de 
la Selva, a través del programa Tre-
ball i formació, també hem aconse-
guit el reforç de 4 persones que ens 
ajuden en les tasques de paleta, en 
diferents indrets del nostre poble. En 
aquest cas s’ha formigonat la corba 
i s’hi ha instal·lat una paperera, fent 
un camí ampla i segur pels vianants.

En una pujada amb tant de desni-
vell, cal reposar una estona si vius al 
capdamunt del carrer, per això hem 
recuperat i restaurat dos bancs indi-
viduals pels seus veïns i visitants al 
carrer dels Pins.

En els  carrers Juli Garreta, Escoles 
i Joan XXIII hem pres la decisió de 
tapar els escocells per tal d’evitar 
el risc d’ensopegades i caigudes.  
Aquesta mesura és provisional i la 
replantació dels arbres queda pen-
dent a la redacció d’un pla de replan-

Ens hem trobat el mur de rotonda 
completament destrossat, provocat 
per un impacte d’un vehicle de gran 
tonatge que no s’ha pogut identifi-
car. Procedirem a la seva reparació 
i aprofitarem per fer millores a tota 
la rotonda.

Cementiri

S’ha reparat i modificat el paviment, 
millorant l’accés dels vehicles que 
ens fan el servei funerari,d’aquesta 
manera poden accedir sense dificul-
tat als diferents sectors del cemen-
tiri.

Escola Pompeu Fabra

A l’escola Pompeu Fabra hem 
instal·lat un sistema de tele-gestió de 
la caldera, la calefacció i l’aigua ca-
lenta sanitària que permetrà per una 
banda, garantir els nivells de tempe-
ratura marcats per Dipsalut així com 
també optimitzar el consum de ga-
soil del centre. Aquesta actuació ha 
estat subvencionada en un 70% per 
Dipsalut.

Per altra banda, durant les vacan-
ces de Setmana Santa s’ha reformat 
l’accés a l’escola des del pàrquing. 
S’ha substituït la porta per una de 
doble baten i s’ha ampliat la rampa 
per tal de facilitar l’entrada i la sorti-
da de les persones.

Camp de futbol

Finalment, després de múltiples difi-
cultats tècniques i també meteorolò-
giques, el camp de futbol municipal 
ja disposa de la nova gespa artificial 
que permet una pràctica més correc-
ta i més segura del futbol. En les pro-
peres setmana es continuaran les 
actuacions en aquest espai per tan 
de millorar-ne el confort i l’estètica.

Piscina Municipal

Continuem treballant per tal 
d’estalviar consum elèctric a la zona 
esportiva. Després de fer el canvi de 
llums leds al vestíbul i l’entrada del 
pavelló, ara hem apostat per fer el 
canvi dels llums de la piscina cober-
ta. Aquest canvi aconsegueix reduir 
considerablement el consum elèctric 
i hem passat de consumir 400 watts 
per bombeta a només 150watts/
hora .

250 watts x 18 bombetes = un es-
talvi de 4500watts/hora.

tació amb espècies autòctones i de 
fàcil manteniment. Paral·lelament la 
nostra Brigada ha fet una prova de 
com tapar un escocell d’una palmera 
per tal d’evitar ensopegades. A part, 
aquest sistema evita el creixement 
de males herbes, la planta transpira 
correctament i dificulta als animals 
fer les seves necessitats en els esco-
cells. 

Finalitzada l’adequació de la canalit-
zació pluvial i la pavimentació de la 
4a rotonda del passeig.

Enllumenat

Per fi, i després de molts entrebancs, 
hem aconseguit reparar el problema 
elèctric al carrer Juli Garreta, on hi 
havia tres fanals que no funcionaven 
des de feia temps.

Demanem disculpes a tot el barri de 
la zona del Puigvell pels problemes 
en l’enllumenat públic, ja que tenim 
un problema greu i difícil d’arreglar 
en molts punts de la xarxa. 

Després de dedicar-hi moltes hores 
i revisar registre per registre, en Xevi 
Puig ha trobat que molta instal·lació 
elèctrica estava malmesa pels ro-
segadors. S’han repartit les zones 
i s’han reparat les parts afectades. 
Ens hem posat en contacte amb 
l’empresa de plagues que fa el man-
teniment del poble, per tal de poder 
solucionar el problema que tenim 
amb els rosegadors. Vestidors

En els propers dies començaran la 
primera fase de les obres de remo-
delació dels vestidors de la piscina 
Municipal.
En aquesta primera fase s’adequaran 
les dutxes i els lavabos a les perso-
nes amb mobilitat reduïda i també 
els espais comuns dels vestidors. 
Finalment també s’adequarà un es-
pai exclusiu per grups i cursetistes 
per així millorar el confort dels socis 
i usuaris.
Quedarà per a una segona fase la 
remodelació del sostre i el canvi 
d’il·luminació per leds de baix con-
sum així com l’estudi lumínic per 
millorar-ne la col·locació i l’efectivitat. 
Una segona fase també molt neces-
sària però que per motius pressupos-
taris no es podrà dur a terme aquest 
2018.

Pis del grup Burés
En aquest pis propietat de 
l’ajuntament,  s’han fet una sèrie de 
reformes  per poder ser habitable i 
d’aquesta manera poder ajudar a 
famílies amb pocs recursos dels ser-
veis socials.

S’ha fet la cuina nova, instal·lació de 
llum i aigua, finestres i s’ha  pintat 
tot el pis. 
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Actuacions del pla de barris Actuacions del pla de barris

CARRER DEL RAVAL: Finalitzada la 
pavimentació i canalització del carrer 
Raval amb zones amples pels via-
nants i còdols a la part central.

CARRER COMERÇ: En el carrer co-
merç, es canvien canalitzacions de 
clavegueram, es soterraran línies 
elèctriques i finalment es pavimen-
tarà, la previsió de les obres serà 
d’uns tres mesos.

CARRER DEL MOLÍ: Les obres del 
carrer del Molí s’estan finalitzant, 
però encara queden molts detalls 
per polir.

ARCADA DE CAN VERDAGUER: Han 
començat les obres de restauració 
de l’Arcada de Can Verdaguer, per tal 
de poder-hi habilitar el Centre Cívic.

HOTEL D’ENTITATS: Està en marxa la 
remodelació de l’Hotel d’entitats, on 
s’instal·larà un ascensor i es remode-
laran i modificaran les seves sales.

TRENAT AERI

Al casc antic s’està substituint el 
cablejat aeri, per grapat a la faça-
na. Un cop estigui ben instal·lat, 
l’Ajuntament pintarà el cablejat del 
mateix color de la façana on passa el 
cable, i així podem  millorar la imatge 
i provocar el mínim impacte visual de 
cares a les façanes de les cases del 
barri antic.
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Efectes ventades Resum dels plens

Us oferim un recull dels acords dels plens d’aquest trimestre. Us recordem, també, que podeu consultar totes les actes 
d’aquesta legislatura en la web municipal i podeu veure els vídeos en el canal de youtube de TVAnglès.

Crònica del Ple Ordinari de 30 de 
gener 2018
En aquest primer Ple Ordinari de 
l’any, s’han aprovat les actes de 
les sessions anteriors i s’ha donat 
compte els decrets aprovats des de 
l’última convocatòria.

Com a membres del Consorci de les 
Vies Verdes de Girona l’ajuntament 
ha d’aprovar la modificació d’estatuts 
duta a terme per aquest ens. S’ha 
aprovat per unanimitat.

S’han aprovat per unanimitat les 
bases de subvencions a les enti-
tats inscrites al Registre Municipals 
d’Entitats per l’any 2018. Han de ser 
activitats d’interès públic.

Anualment cal renovar amb el con-
sorci de Normalització Lingüística el 
conveni que permet desenvolupar 
programes i actuacions d’acolliment 
lingüístic. Aquest punt s’ha aprovat 
per unanimitat.

S’ha aprovat també uns annexos 
Addenda al Conveni amb el Consell 
Comarcal de la Selva de col·laboració 
per al manteniment i promoció 
d’itineraris de senderisme, cicloturis-
me i BTT. Annex I i Annex 2.

També s’ha aprovat un conveni amb 
la Diputació de Girona per a la rea-
lització del programa d’educació am-
biental de coneixement de l’entorn 
natural de les escoles.

S’ha aprovat definitivament el Pla 
d’Igualtat.

S’han aprovat inicialment les orde-
nances municipals següents: la regu-
ladora de la zona comercial-verda i la 
reguladora dels sorolls i vibracions.

També s’ha fet una previsió de nor-
matives que es pretenen tramitar du-
rant el 2018 (Pla Normatiu).

A continuació s’ha aprovat una moció 
relativa a la prohibició de consum de 
tabac en instal·lacions on els infants 
desenvolupen activitats.

Finalment, s’ha explicat una esmena 
d’error material de la Plantilla 2018.

Crònica del Ple Extraordinari de 27 
de febrer 2018
L’ajuntament forma part del Consor-
ci del Ter, el qual ha incorporat nous 
municipis i per tant la quota ha va-
riat, essent més repartida entre els 
municipis que en formen part. El ple 
ha aprovat aquestes modificacions i 
la nova quota per unanimitat.

El pla de gestió del servei de recolli-
da de residus, neteja viària i el servei 
de deixalleria mancomunada estan 
delegats al Consell Comarcal de la 
Selva des de l’any 2011. Anualment 
s’ha d’aprovar el pla de gestió i de 
servei, per tant es planteja aprovar el 
pla del 2018. S’ha aprovat amb els 
vots a favor de PDCAT, AM, PAU i la 
CUP s’ha abstingut.

També s’ha aprovat per unanimitat 
el programa “Treball i Formació” que 
es desenvolupa mitjançant conve-
ni amb el Consell Comarcal. Aquest 
programa permet donar feina a per-
sones en situació d’atur de llarga 
durada a un preu subvencionat. Grà-
cies a aquest programa es podran 
dur a terme actuacions de reforç de 
jardineria i d’obres i serveis. Per tal 
de finançar la part que l’ajuntament 
ha d’aportar, ha calgut fer una modi-
ficació de crèdit. Aquest punt ha es-
tat votat a favor per unanimitat.

El mes d’octubre passat es va aca-
bar el contracte de neteja d’espais 
municipals. Ara cal procedir a licitar 
de nou aquest servei per procedi-
ment obert. S’ha dut a terme un es-
tudi professional per tal de conèixer 
les necessitats de neteja dels espais 
i ajustar les condicions del contrac-
te a aquestes. Es preveu una dura-
da de contracte de 3 anys prorroga-
bles anualment fins a 3 vegades. En 
aquest punt, el grup PAU s’ha abstin-
gut i la CUP ha votat en contra ja que 
considera que aquest servei s’hauria 
de municipalitzar.

A continuació s’ha aprovat per unani-
mitat la pròrroga del conveni amb la 
Generalitat per la prestació del servei 
del Centre de Dia per al 2019. També 
s’ha demanat de nou l’augment de 
places del centre de dia per disposar 
de 35 places totals (25 públiques i 
10 privades).
Finalment, s’ha donat compte del se-
guiment favorable del pla d’ajust, del 
compliment de l’objectiu d’estabilitat 
pressupostària i del període mig de 
pagament a proveïdors.
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Grup PAU

Març 2018

Vàrem començar l’any sense la tra-
dicional Festa de Cap d’Any al Pave-
lló. Malauradament, molts de pares 
van haver de portar els seus fills als 
pobles veïns. Tres quarts del mateix 
va passar per Carnestoltes: les com-
parses i carrosses desfilaren fora 
d’Anglès. 

Per manca d’espais municipals, la 
gent de  Pintura han hagut d’anar al 
poble veí de Sant Julià del Llor-Bon-
matí, el mateix que va passar amb la 
Secció de Fanky del CE Anglès.  

Des de PAU anem presentant pro-
postes i suggeriments propis i de 
veïns per tal de millorar la salubritat 
i seguretat del poble com: 

El Centre de Dia i la Llar d’Infants. 
Als terrenys que els envolten, quan 
plou, l’aigua origina uns bassals que 
poden fer proliferar l’aparició del 
mosquit tigre.

Torrents i Rissech. La deixadesa i 
manca de seguretat, que hi ha en al-
guns trams dels recorreguts, els fan 
perillosos. 

Llums de la zona del Puig Bell i al-
tres. Les nits  a les enfosques ,llocs 
sense proteccions , etc .entenem 
que per una major seguretat de tots 
caldria actuar-hi 

La zona de Can Siscot  .- Per una 
major salubritat – seguretat caldrien 
actuacions com ja s`ha manifestat

Pompeu Fabra. Entenem que la man-
ca de planificació del seu entorn pot 
provocar algun ensurt i perill. Caldria 
tenir ben present l’informe demanat 
per Mines. 

Les constants fuites d’aigua que hi 
ha desmereixen l’entrada del poble.

Carrer de la Triassa-Girona. Per a 
la seguretat dels vianants, caldrien 
pautes de prevenció i així podríem 
evitar accidents.

Naus de la Burés. El deteriorament 
constant de les seves teulades ha fet 
que les associacions, que hi tenen 
guardats el seus materials, hagin de-
manat un altre lloc per guardar-los. 
Locals dels Escoltes i Santa Magda-
lena. Hem tornar a demanar que s’hi 
facin millores preventives. 

Veïns del carrer Gironella. Que 
l’Ajuntament assumeixi la repara-
ció de l’enfonsament  de l’agost del 
2015, i si no és així, que doni facili-
tats als veïns per tal de poder fer els 
seus  pagaments. 

Posar en normativa l’entorn i els di-
ferents jocs infantils del poble. Hi ha 
moltes zones desprotegides. 

Impostos que han de pagar les 
famílies. Ara seria el moment 
d’abaixar-los, ja que tots hem fet es-
forços considerables per tal d’eixugar 
l’endeutament trobat l’any 2011. 

Ambulància 24 hores. Tots hem tor-
nat a demanar aquest servei tan ne-
cessari per al nostre poble.

I així podríem continuar...

Felicitem a la nostra Policia Muni-
cipal  i en especial als Agents Jor-
di Hortelano Planas i Alex Luengo 
guardonats per l’Ajuntament  de Sta. 
Coloma de Farners  

Grup Municipal  PAU
Anglès, març del 2018 

Grups municipalsGrups municipals
Cartallera

3 anys a l’ajuntament, propostes 
polítiques diferents i petits canvis

Aquest maig es compleixen 3 anys de 
la CUP a l’ajuntament d’Anglès, per 
tant, toca fer una petita recapitulació 
de la tasca que hem dut a terme des 
de l’any 2015, tant a nivell institucio-
nal com a nivell de carrer. Si bé és 
cert que hi ha hagut alguns encerts 
també hem de reconèixer que hi ha 
hagut algunes errades, no obstant 
això ni ens rendim ni defallim. Poc a 
poc i amb iniciatives modestes, però 
insistents hem intentat i seguirem in-
tentant millorar Anglès.

En aquest sentit ens agradaria posar 
èmfasi a la feina que s’ha fet a nivell 
institucional, bàsicament a través de 
la presentació d’instàncies al Ple de 
l’ajuntament. Tot i que moltes vega-
des les nostres propostes no han es-
tat aprovades en un primer moment, 
amb el pas del temps hem vist com 
l’equip de Govern adoptava les nos-
tres iniciatives a les seves decisions. 
Dos dels exemple més clars són, 
en primer lloc, la modernització de 
l’administració mitjançant la incorpo-
ració de mitjans telemàtics i, en se-
gon lloc, la disminució de l’aportació 
econòmica que reben els grups mu-
nicipals d’Anglès, que es va aprovar 
un any després que la CUP proposés 
la seva total eliminació.

Per acabar ens agradaria fer una úl-
tima referència a una iniciativa que 
vincula la tasca institucional amb 
la nostra activitat “al carrer”. Si ho 
recordeu, davant la negativa de su-
primir els diners que reben els grups 
municipals, la CUP Anglès va decidir 
cedir aquests diners a una entitat del 
poble de manera anual. Doncs bé, 
amb la disminució d’aquesta aporta-
ció hem decidit que enguany no ce-
lebrarem la tercera edició d’aquest 
concurs, sinó que la tercera edició 
la durem a terme el proper 2019, 
d’aquesta manera l’import econòmic 
serà més elevat i el projecte que una 
de les entitats podrà realitzar serà 
més ambiciós, o si més no, això és el 
que desitgem.

Fins aviat,
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Sant Antoni - Carnestoltes - Viu la Burés Sant Antoni - Carnestoltes - Viu la Burés

El passat 19-20 de gener varem celebrar la XXIII edició de la fira de Sant 
Antoni. Aquest any el temps ens va acompanyar i varem poder gaudir de la 
fira sense gaire fred. Vam disfrutar amb l’exhibició dels gossos d’atura i dels 
animals . Vam recuperar una part del barri vell i els mes petits s’ho van pas-
sar d’allò més bé amb el taller de llana i amb l’actuacio dels “de parranda”. 
Els més grans vareu poder participar en el taller de pintura al vi, certament 
ben original.
El diumenge va ser com cada any tot un exit!
Gràcies per fer -ho possible.

On no ens va acompanyar tan el 
temps va ser per carnestoltes: les 
previsions del temps van fer que 
s’hagués de suspendre la rua, però 
varem convertir-ho en una desfilada 
de disfresses acompanyada d’una 
xocolatada. Gràcies també per la 
vostra participació.
Aqui teniu un recull de fotos 
d’aquests actes.
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Escola Pompeu Fabra

El passat dissabte 10 de març al 
matí, a l’Escola Pompeu Fabra, vam 
dur a terme la segona jornada de 
pares, mares i mestres. Una jornada 
dedicada a arranjar diferents espais 
de l’escola que, amb el temps, han 
anat quedant malmesos o que sim-
plement necessitaven un repàs o un 
canvi de “cara”.

El resultat, com no podia ser d’una 
altra manera, va ser magnífic i es va 
poder fer molta feina. Però, sobretot, 
es va posar color, molt de color!

No hi va faltar tampoc un bon esmor-
zar per anar recuperant forces!

Va ser un matí entretingut i divertit! 
Què més es pot demanar?

Així doncs, només ens queda fer una 
cosa: donar les gràcies a tots els 

FEDAC ANGLÈS ACTÚA

Tota la comunitat educativa de l’escola 
FEDAC Anglès amb la col·laboració 
de l’Ajuntament d’Anglès estem fent 
un ApS (Aprenentatge i Servei) de re-
collida de taps de plàstic per ajudar 
en la investigació de  la malaltia de 
Duchenne.

El benefici de tots els taps es destina 
íntegrament a ajudar a lluitar per la 
distròfia muscular  de Duchenne.

A l’entrada de l’escola FEDAC An-
glès que dóna al carrer Raval, hi ha 
un contenidor  per tal que totes les 
persones interessades en participar 
puguin deixar els seus taps.  

El passat divendres 9 de febrer els 
delegats i delegades de 2n d’ESO de 
l’Institut Rafael Campalans, van par-
ticipar a la segona edició de la Jor-
nada de Delegats i delegades dels 
instituts de la Comarca de la Selva. 
La trobada es va celebrar a Sils, al 
Centre Cívic i a la Laguna. Hi van par-
ticipar un total de 72 alumnes i 16 
tutors/es provinents d’11 instituts 
diferents de la comarca. 

Aquest jornada, és un espai de troba-
da i intercanvi, per una banda, entre 
l’alumnat de 2 d’ESO, i per altra ban-
da, els tutors i tutores corresponents. 
Totes les dinàmiques de la jornada 
van encaminades a potenciar les ha-
bilitats socials i comunicatives que 
necessiten els nois i noies per a ser 
bons delegats i delegades. Aquestes 
eines pretenen ajudar a aquestes 
figures a l’hora de gestionar i resol-
dre conflictes, crear un bon clima de 
classe i millorar la comunicació entre 
iguals i entre l’alumnat i el professo-
rat. Així que aquest treball permet, 
posteriorment, desenvolupar les ca-
pacitats que han treballat a l’aula i 
compartir-les amb la resta del grup 
classe.

L’INSTITUT RAFAEL CAMPALANS PARTICIPA A LA II JORNADA DE DELEGATS I 
DELEGADES DE LA COMARCA DE LA SELVA

Paral·lelament es fa un assessora-
ment amb els diferents tutors i tuto-
res dels centres. Donant-los-hi un es-
pai de trobada i posada de comú en 
vers la figura del delegat i les seves 
bones pràctiques. 
La valoració que en fan tant els/les 
joves com els tutors i tutores és molt 
positiva, i en destaquen, sobretot, 
la importància de fer jornades com 

aquestes perquè no és habitual fer-ne 
i reconeixen que espais d’intercanvi, 
reflexió i debat com aquests són molt 
necessaris.LLAR D’INFANTS MUNICIPAL 

D’ANGLÈS  “EL CUCUT” 
 
JORNADA DE PORTES OBERTES:  
Dissabte dia 14 d’abril de 10 a  12 
matí.  
PREINSCRIPCIONS:  del 2 a l’11 de 
maig del 2018.  
 
Lloc: A la mateixa Llar d’infants. Ho-
rari: de 9 a 12 del matí i de 3 a 5 de 
la tarda.  
 
Cal portar: 
• Fotocòpia DNI pares / o tutors le-
gals/ i originals
• Fotocòpia llibre família- pàgina del 
nen/a- / i original

Es poden preinscriure tots els nens/es 
nascuts els anys 2016, 2017 i 2018. 
En aquest darrer cas, però, cal tenir 
en compte que per assistir a la Llar 
d’Infants el nen/a ha de tenir, com a mí-
nim, 16 setmanes. 
 
http://www.xtec.cat/eei-elcucut-an-
gles/  llarinfantscucut.blogspot.com.es

Escoles i Llar d’infants Institut Rafael Campalans

pares, mares i mestres que hi van 
participar i esperar que ho puguem 
repetir!

MOLTES GRÀCIES A TOTES I A TOTS!



18 19

Anglès es mou Anglès es mou

Els dies previs a les festes 
de final d’any van venir els 
alumnes de 4t, 5è i 6è de 
l’Escola FEDAC a cantar-
nos nadales. Com cada 
any, va ser una trobada 
intergeneracional molt 
emotiva.

Centre de dia Centre de dia

Tampoc hem parat de fer activitats d’estimulació cogniti-
va i els tallers de memòria que tan ens agraden. 

A més, estem participant en el Programa “REMI” (sobre 
reminiscència) dirigit per la Fundació Salut i Envelliment  
(FSiE) de la Universitat Autònoma de Barcelona (UAB); en 
el pròxim butlletí us en parlarem.

Movem el cos fent zumba “adapt” amb molt de ritme! 
Fem unes coreografies ben treballades.

A mig febrer hem celebrat el carnestoltes 2018 fent molta gresca, i el dijous llarder!

I per acabar la setmana ben distrets,  cada diven-
dres a la tarda fem sessió de ball. 
Ens encanten els paso-dobles, els boleros i tota la 
música de la nostra juventut!

Els veïns més menuts, de 
la Llar d’infants “El Cu-
cut”, van baixar per can-
tar amb nosaltres. Quina 
mainada tan trempada!

Ah! I hem descobert els selfies :)

Prepareu-vos, que hem començat el 2018 amb molta 
energia! Us ho voleu passar igual de bé que nosaltres?
Veniu al Centre de Dia! 

C/Joan Coromines, 5 (Barri de Cuc) – ANGLÈS
972.42.11.08 o cdangles@sumaracciosocial.cat 
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Club bàsquet Anglès Club patinatge, escola de dansa, curses virtuals

Diumenge onze de març, el club 
bàsquet Anglès va organitzar  una 
sortida al Palau, on vàrem poder  
gaudir d’un partit espectacular en-
tre Barça i Madrid, el Palau estava 
ple de gom a gom  i nosaltres vàrem 
tenir una posició privilegiada, quasi 
a peu de pista. El resultat final de 
94-70 reflecteix  la superioritat del 
Barça en aquest partit.

En primer lloc ens agradaria convidar a tots els nens i 
nenes a participar de la cinquena edició del Memorial 
Josep Bosch i agrair a totes les escoles, instituts i clubs, 
la col·laboració dels darrers anys.
L’objectiu d’aquesta trobada és fer participar a tots els 
nens i nenes  de la zona del Ter Brugent d’ un dia d’esport 
a través del bàsquet.
Aquest any a diferència d’altres anys ,el torneig es por-
tarà a terme en dos caps de setmana a causa de la gran 
quantitat d’activitats escolars que hi ha en aquestes da-
tes i del final de temporada de bàsquet. Concretament 
es realitzarà:
- El dissabte dia 2/06/2018 celebrarem la jornada dedi-
cada a les escoles.
- El diumenge dia 17/06/2018 la dedicarem als clubs. 

L’any passat vam organitzar un petit homenatge al nos-
tre amic i col·laborador Josep Ballell, on al seu fill Gerard 
li vam fer l’entrega d’una placa commemorativa del tor-
neig. En Josep ens va deixar de la mateixa manera que 
vàrem perdre el nostre amic i mestre de l’escola Pom-
peu Fabra Josep Bosch, deixant un buit molt gran dins 
la família del bàsquet. És per això que aquest any s’ha 
decidit fer donació dels diners recaptats durant tot el tor-
neig, destinant  tots els donatius que aconseguim  a la 
investigació de les malalties cardiovasculars, a través de 
l’entitat “MACOR” (Associació Maçanetenca de preven-
ció  i ajuda  de malalts del cor ). 

5è   MEMORIAL JOSEP BOSCH

Tothom que vulgui col·laborar en aquesta causa, pot fer 
la seva aportació amb una transferència bancaria al 
Banc Sabadell número de compte: ES07 0081 0222 
6000 0129 9936. Si es vol fer l’aportació en efectiu, cal 
dipositar els diners en una urna tancada que estarà a la 
vostra disposició de 8:30 a 13:00 i de 17:00 a 20:00 a  
la Llibreria Nati d’Anglès.
En aquest torneig només intentem  aconseguir que els 
nens i nenes  trobin atractiu l’esport del bàsquet i que els 
pares i mares comprovin els valors positius que aquest 
esport transmet als seus fills i filles.
Cal destacar l’esforç de la  nostra tasca, ja que d’ençà 
que s’organitza el torneig Josep Bosch, s’han augmentat 
les llicències federatives per jugar a bàsquet en la nostra 
zona, cosa que ens satisfà molt gratament.
Només cal dir-vos que us esperem el dia 2 i 17 de juny al 
pavelló. Hi haurà obsequis i regals per a tots els partici-
pants i per a totes les escoles, instituts i clubs.
Salutacions

Club bàsquet Anglès

Capionat de curses virtuals a Anglès 
Neix a Anglès un campionat de curses virtuals a Anglès
Els anglesencs David Tresserras i Marc Oliveras han creat un cam-
pionat estatal de curses de cotxes virtuals que permet als partici-
pants ser pilots de curses professionals i competir en els millors 
circuits del món sense sortir de casa.
El campionat que han creat, anomenat «Audi TT CUP Mogauto» i 
que té 32 participants agrupats en dues sales de 16 corredors 
més 10 inscrits més en reserva, va començar la pretemporada el 
passat dilluns dia 5 de març de 2018. El campionat constarà de 8 
curses puntuables més dues carreres finals per decidir el guanya-
dor final entre els 8 primers corredors de cada sala.
El premi per al guanyador de l’Audi TT CUP Mogauto és un curs de 
conducció esportiva en el circuit de Montmeló amb un tutor que li 
ensenyarà les tècniques de conducció esportiva que utilitzen els 
professionals

Escola de dansa 
d’Anglès
Amb l’espectacle de Na-
dal de l’Escola de Dan-
sa d’Anglès es van re-
captar 1131,17€ per la 
Marató de TV3! En nom 
de l’Escola, moltíssimes 
gràcies a tots/es per 
col·laborar!”

Club Patinatge Anglès
Ja hem encetat la nova temporada del 2018 amb la ma-
teixa il·lusió que vam tancar l’anterior.
Les nostres patinadores han participat en les proves fe-
deratives d’Iniciació A amb molt bon resultat. També han 
començat les preseleccions per als campionats territo-
rials de Girona on hi hem participat de moment en cate-
goria juvenil. I la temporada de trofeus es va iniciar amb 
el trofeu de Girona.
Felicitem la nostra patinadora Clàudia Solé i la nostra 
entrenadora Laia Solé per al seu 1er lloc al Campionat 
Espanyol de grups de xou grans celebrat a Avilés.
Entre tant d’entrenament, a vegades va bé una mica de 
gresca i xerinola. Aquí teniu alguna de les fotos que vam 
fer pel carnestoltes.
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Anglès es mou
Joves amb empemta

En Narcís Pons es defineix com una persona que l’hi 
agrada molt fer vida al poble d’Anglès i rodalies. Aquest 
curs està d’Erasmus a Brussel·les, on farà pràctiques i 
el Treball Final de Grau a l’Institut de Salut Pública de 
Brussel·les. 

El que el va sorprendre més de Brussel·les va ser trobar-
se amb una ciutat amb un ambient tant internacional, on 
conviuen persones amb cultures i orígens molt diferents 
el que permet poder estar fent un esport amb gent de tot 
el món i descobrir històries increïbles gràcies a les taules 
d’intercanvi lingüístic. El que més l’hi ha costat de pair és 
el clima, que com ell diu “Normalment, o el cel és gris o 
hi ha núvols o plou o neva, o tot alhora. I, quan el sol fi-
nalment es deixa veure, surts al carrer, i el fred continua 
sent el mateix.” Però un cop ha assimilat tots els canvis, 
i ha après que el clima no és motiu per quedar-se a casa, 
diu que no l’hi faria res quedar-s’hi un temps més, tot i 
que ha vist que la vida mediterrania és un “tresor”. Pel 
que fa a les seves expectativa de futur, prioritza poder 
viure en un lloc on pugui estar envoltat de gent que el faci 
sentir bé i fent coses que li agradin. 

En un futur pròxim no es veu treballant directament de 
químic, i està dubtant si decantar els seus pròxims es-
tudis cap a la recerca o l’ensenyament, tot i que cada 
vegada més, tira per aquest últim. També ens explica 
que és una pena que moltes persones hagin d’anar a 
altres països per poder-se dedicar al que realment vo-
len. Tot i que en certa manera veu positiu que els dife-
rents països donin la oportunitat de poder-se desenvolu-
par com a professionals, però no com ara que la “fuga” 
és totalment direccional. Finalment ens diu que valora 
l’experiència que està vivint com a molt positiva i que té 
moltes ganes d’aprofitar i gaudir del que l’hi queda. I tot 
i que recomana l’experiència totalment, també diu que 
s’ha de tenir molt clar què hi vas a fer i amb quina actitud 
vius l’Erasmus. 

La Raquel Bosch i Roura, té 25 anys i és dissenyadora 
gràfica. Va estudiar Comunicació, Audiovisuals i Multimè-
dia a l’ERAM de Salt, i va decidir que volia especialitzar-
se amb Comunicació Gràfica i se’n va anar a Anglaterra a 
la University of Northampton. 

Quan va acabar i va tornar cap a Catalunya va trobar-se 
que gairebé treballava per amor a l’art i va decidir tornar 
a marxar, aquesta vegada a Londres, on ja fa més d’1 any 
i mig que hi viu i està treballant a un estudi especialitzat 
en Màrqueting i Disseny com a Dissenyadora Gràfica. Es 
defineix com una noia poc de ciutat i per això reconeix 
que l’hi ha estat una mica complicat adaptar-se al ritme 
esgotador de Londres, ja que sempre es té la sensació 
d’anar corrents a tot arreu sense realment tenir pressa. 
Però l’hi compensa el fet de que és una ciutat on avorrir-
se, és molt difícil. Quan té temps, es perd pels barris que 
hi ha a les a fores, que són com poblets petits que s’hi 
està molt tranquil i també aprofita per carregar les piles 
anant als parcs espectaulars que hi ha escampats per 
Londres. 

Pel que fa a la gent d’allà, diu que és molt oberta i es 
nota que està acostumada a tractar amb gent de tot el 
món. Parlant de com viu el fet de que molts persones ha-
gin de marxar per triomfar, s’enfada en pensar que molta 
gent pensi que la gent marxa i es queixa sense motiu, 
obviant de que tothom està disposat a marxar i no és 
així. Ella valora positivament la seva experiència, tot i que 
també parla de la part negativa de marxar i diu que “Si 
el que t’impedeix fer el pas de marxar és la por, aconse-
llaria que et llencis a la piscina. Però si tens dubtes més 
enllà d’això, recomanaria sospesar el que realment vols 
fer, més enllà de la pressió que pots sentir a fer-ho en 
algun moment”. Finalment parlant del seu futur, diu que 
fins ara no l’hi ha sortit res de com s’havia plantejat, així 
que fa temps que ha decidit anar vivint el dia a dia, i que 
de moment no té pensat tornar, però no se sap mai les 
voltes que dóna la vida. 

En Marcel Farrés Franch és enginyer en Sistemes Audio-
visuals i està doctorant en Neurosciència i Música. Ara 
fa gairebé 3 anys que va deixar Catalunya per instalar-se 
amb la seva parella a Montreal, al Canadà. 

Quan va acabar el màster en Neurosciències, la seva 
parella l’hi va proposar de marxar a viure a fora, i van 
començar per fer un voluntariat en un projecte de la ONG 
al Senegal, d’on van marxar perquè l’Océane, la seva pa-
rella va entrar a un màster al Canadà. Per sort, o com 
diu el Marcel, per casualitat, a Montreal hi havia molts 
grups de recerca dedicats a la música i a la neuroscièn-
cies, que just era el que ell es volia dedicar. Actualment 
en Marcel està doctorant a McGill University treballant 
en un laboratori amb gent de tots els països del món, 
que tenen el mateix objectiu: descobrir quina és la rela-
ció entre el cervell i la música, una de les passions que 
ell té. Una de les coses que l’hi agrada més de viure a 
Montreal és la sensació de seguretat, ja que ens explica 
que pots deixar la porta oberta sense patir, i fins i tot si 
perds alguna cosa de valor, ho trobaràs a objectes per-
duts. En general és una cultura molt oberta, agradable i 
acollidora. El que també l’hi agrada molt és la diferència 
entra estacions que hi ha, diu que sembla que visquis en 
pobles diferents en cada època de l’any, vivint intensa-
ment el que et permet fer cada estació. 

En Marcel afirma que ara Montreal s’ha convertit en la 
seva ciutat, on té els amics que troba a faltar quan mar-
xa, tot i així, si que estar lluny de la família i els amics tant 
de temps seguit també costa, a vegades tens ganes de 
compartir amb ells coses que estàs fent aquí o tens ga-
nes de teletransportar-te per poder estar allà. S’entristeix 
al pensar que hi ha més i millors oportunitats a fora, tot 
i que ell creu que hauria marxat igualment. Creu que el 
país s’està empobrint i que costarà que molta gent torni. 
En quan al futur, el més llunyà que veu ara mateix és 
acabar el doctorat. En quan a tornar, no l’hi molestaria 

Foto de portada «Retorn» de Natàlia Masferrer
La Natàlia Masferrer, nascuda al 98, és una anglesenca 
de naixement amb un peu a la garrotxa on hi fa castells 
i on està a punt de graduar-se en el CFGS de fotografia a 
l’Escola d’Art Superior de Disseny d’Olot. Guanyadora del 
tercer premi del Premi Repsol de Fotografia Castellera i 
amant de la fotografia intimista, l’apassiona captar tot 
allò del seu entorn immediat amb càmeres d’un sol ús 
i mitjans poc habituals actualment. A poc a poc es va 
construint la seva imatge i es va fent veure, cosa compli-
cada en l’àmbit artístic.

La fotografia de la portada l’ha titulada “retorn”. Ens ex-
plica que actualment la vida que fa al poble és escassa, 
tan sols hi torna per veure la família i retrobar-se amb els 
seus. Com diu ella: al fer aquesta fotografia he passejat 
altra vegada pel poble, l’he tornat a sentir i sobretot, he 
tornat a una de les cases on he passat molta part de la 
meva infància, lloc des d’on està presa la fotografia. Des 
d’allà es veu el meu barri i les muntanyes que envolten el 
poble sota un dia fred d’hivern.

JOVES D’ANGLÈS PEL MÓN

passar uns anys més treballant a Canadà, a més la seva 
parella hi ha començat la seva carrera professional. Fi-
nalment, explica que marxar és una experiència que no-
més hi pots guanyar, al principi deixar la rutina i la zona 
de confort resulta difícil, però marxar ajuda adaptar-se 
més als canvis i créixer com a persona, i et permet co-
mençar de zero i obrir nous projectes de vida. 
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Anglès es mou
Joves amb empemta

Sóc en Pol Sureda i Lloret, sóc de Bescanó però pràcticament 
faig vida entre Anglès i la Cellera de Ter. Encara que actual-
ment visc a Barcelona. La meva afició per la fotografia va co-
mençar fa poc temps. Però la cosa va més enllà, ja que apart 
de la fotografia també remeno tot tipus d’audiovisuals. 

Fe de errates:

Dins del projecte de la regidoria de joventut de donar a 
conèixer a la gent d’Anglès el talent artístic i creatiu, els 
diversos orígens o les diferents activitats de nois i noies 
vinculats amb la vila d’Anglès, una de les accions és en-
carregar la fotografia de portada del butlletí a joves fotò-
grafs.

En el darrer número del butlletí aquest encàrrec li vam 
fer a en Pol Sureda que molt amablement ens va fer arri-
bar la seva col·laboració. Per un error del tot inexplicable 
es va acabar publicant en portada una fotografia que no 
tenia res a veure amb la que en Pol ens va fer arribar.

Demanen des d’aquí disculpes a en Pol i us publiquem la 
foto que havia d’anar a la portada del BIMA 374. Sobre la 
fotografia, en Pol ens deia « He decidit mostrar la tardor 
a la vila d’Anglès. Una sensació trista, solitària, però al-
hora amb il·lusió per l’arribada de les primeres nevades i 
les esperades festes de Nadal»

Joves amb empemta
Anglès es mou

Hector Parlon Polo, guardonat als Estats Units
Tenir èxits en el món audiovisual no és gens fàcil. És per 
això que és una gran notícia que un videoclip dirigit pel 
jove anglesenc Hector Parlón Polo, hagi estat guardonat 
amb el premi del públic com a millor videoclip en la terce-
ra edició del MovieScreenPro Film Festival.

L’Hector, després d’acabar el grau mitjà d’informàtica,  
va decidir preparar-se per aconseguir un somni: dedicar-
se a estar darrere una càmera. Per això va començar els 
seus estudis audiovisuals a l’EMAV,  una escola pública 
de Barcelona que participa activament en la formació de 
professionals en el camp de la Comunicació Audiovisual.
El Videoclip anomenat Mama neix com a projecte de fi-
nal de curs dins del Cicle Superior d’Audiovisuals i és el 
resultat de set mesos de treball d’un equip format per 
sis persones. Un cop presentat el projecte, aquest no 
es va quedar sobre el paper sinó que juntament amb el 
productor, la cantant i la discogràfica la cançó Mama va 
sortir a la llum juntament amb el videoclip. 

Si voleu veure el videoclip guardonat només cal entrar a 
la plataforma de YouTube i buscar: ‘Mama Emav’

A l’acabar el batxillerat vaig decidir entrar a fer un Cicle 
Superior en Realització Audiovisual, a continuació del ci-
cle, va ser quan vaig entrar a fer un primer any de Màs-
ter en fotografia creativa a l’ERAM (Salt) i aquest any he 
començat un segon Cicle Superior, però aquesta vegada 
sobre la Producció de projectes Audiovisuals i escènics, 
a Barcelona.

Sobre la fotografia:
He decidit mostrar la tardor a la vila d’Anglès. Una sensa-
ció trista, solitària, però alhora amb il·lusió per l’arribada 
de les primeres nevades i les esperades festes de Nadal.
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Informació de servei

Naixements
08.11.17 Aniol Luengo Barroso, fill de Alex i Sandra
21.11.17 Martí Planas Monnickendam, fill de Ivan i Miriam
16.12.17 Mel Drzymkowska Molist, filla d’Adam i Núria
18.12.17 Max Guillén Bosch, fill de Marc i Andrea
20.12.17 Yassin Haydour Zaitouni, fill de Abdelhafid i Ouajiba
19.12.17 Marwa Amrah Zerhnouni, filla de Fouad i Fatima
31.12.17 Grau Olivares Velasco, fill de Jonatan i Miriam
22.01.18 Eira Soares Puigdemont, Arnald i Anna
23.01.18 Lluc Marín Yubero, Jordi i Fatima
25.01.18 Maia Boadas Clarà, Salvador i Sara
31.01.18 Liliya Kotsurovska, filla de Dmytro i Galyna
06.02.18 Gurshej Singh, fill de Narider i Baljeet
11.02.18 Nora Vall-Llosera Collell, filla d’Albert i Laia
11.02.18 Sejal Kumari, filla de Surinder i Paramjeet
27.02.18 Youssef Ouchan Haddouchi, fill de Abdellah i Rachida
01.03.18 Aran Rulló Carreras, fill de Marc i Anna
04.03.18 Nur Boussouf Iglesias, filla de Khalid i Jennyfer

Matrimonis
30.10.17 David Raposo Lopez i Andrea vVdal Ballarin 
24.11.17 Manuel Costa Nuñez i Vanessa Piris Piris
22.12.17 Jose A. Camargo Mantas i Diana C. Duque Reyes
22.12.17 Jordi Rabaseda Ramada i Maria José Martin Macias 
14.02.18 Jose Pedraza Ros i Vilma Amanda Neyra Torres
09.03.18 Rafael Pavon Lloret i Rosmery Gonsales de Carrizo

Defuncions
30.11.17 Cassandra Sampaio Teixeira, 19 anys
11.12.17 Joaquin Guardiola Serarols, 60 anys
12.12.17 Pepita Caballeria Viñolas, 95 anys
25.12.17 Mercedes Avila Camacho, 65 anys
27.12.17 Francesc Petit Graells, 85 anys
29.12.17 Juanita Bori Ripoll, 80 anys
30.12.17 Teresa Grabulosa Masferrer, 75 anys
31.01.17 Montserrat Aurich Alsina, 93 anys
01.01.18 Lluís Feliu Trias, 98 anys
02.01.18 Francisco Lara Montes, 60 anys
06.01.18 Paquita Serramitja Banús, 93 anys
16.01.18 Isabel Sánchez Hernández 86 anys
16.01.18 Hermenegilda Coll Simón, 71 anys
26.01.18 Mª Dolores De La Torre Nuñez, 87 anys
27.01.18 Josep Martínez Soler, 86 anys
27.01.18 Salut Prat Suros, 89 anys
04.02.18 Francisca Romero Romero, 92 anys
11.02.18 Josep Puigderrajols Arimany, 76 anys
14.02.18 Cristóbal Moreno Cabrera, 59 anys
01.03.18 Agustí Dalmau Xifra, 59 anys
10.03.18 Margarita Torrent Colom, 80 anys
13.03.18 Ramón Berenguer Quer, 80 anys
17.03.18 Carmelo Gamell Tulsà, 86 anys
20.03.18 Jaume Gelada Moner, 82 anys

NOTA PELS NASCUTS AL 1958
Enguany tots els nascuts a l’any 1958 tenim l’honor de 
fer 60 anys. Per tal esdeveniment volem celebrar- ho el 
proper dia 7 d’octubre. Si ets del 1958, has nascut o vius 
a Anglès i tens ganes d’afegir-te a la celebració pots de-
manar informació i apuntar-te trucant a algun d’aquests 
telèfons :

Francesc 606765588
Montse 644442420
Anna 609456763
Montse 630669582
Ens ho passarem bé.

Farmàcia de guàrdia

ENTREVISTA A MAITE IRAZOLA, AGENT D’ACOLLIDA

- Qui ets? et presentes? 
Hola, em dic Maite Irazola. Vaig néixer a Barcelona però 
fa més de 25 anys que visc a Girona. Vaig estudiar Geo-
grafia i Història i Ciències Polítiques i Sociologia.

Actualment treballo com a tècnica d’acollida d’Anglès. 
Sempre he treballat a l’àmbit social amb projectes que 
tenen a veure amb l’acollida de les persones nouvingu-
des i amb la promoció d’iniciatives que tenen com objec-
tiu crear un model de convivència obert i integrador.

- Què vol dir que ets l’agent d’acollida de l’Ajuntament 
d’Anglès?
M’agradaria ser la persona que fa possible que les per-
sones que han vingut a viure entre nosaltres es trobin a 
gust en el poble i que se sentin com un veí o veïna més 
d’Anglès. 

- Com hauria de ser o s’hauria de fer una bona acollida 
segons la teva visió?
L’acollida és un procés molt important perquè suposa 
el primer contacte amb el poble que tenen les persones 
que venen d’altres llocs. Representa, per dir-lo de ma-
nera senzilla, la porta d’entrada a Catalunya. Per això 
s’ha de tenir uns serveis planificats que atenguin ade-
quadament a les necessitats d’aquestes persones. Per 
exemple, se’ls ha d’informar be´dels serveis i recursos 
del poble i se’ls ha de facilitar l’aprenentatge de la nostra 
llengua i cultura.

- Per tant, no només atens o acompanyes a persones 
immigrants...
No, l’acollida és un procés bidireccional, que implica a 
les dues parts: les persones que arriben i les persones 
que ja resideixen al poble. Això vol dir que hem d’obrir el 
nostre poble als nouvinguts, facilitant-los el coneixement 
i la participació en les nostres costums i cultura, i, al ma-
teix temps, reconeixent i respectant les seves pròpies.

- Ja existia aquesta figura professional abans de ser-hi 
tu?
Sí, fa ja uns anys que altres professionals han desenvo-
lupat  diferents iniciatives en relació aquest tema. Per 
exemple, hi ha consolidats cursos d’alfabetització en ca-
talà i cursos de coneixement de l’entorn social i cultural.

- En quin moment valores que està Anglès a nivell de 
polítiques d’acollida i/o d’immigració?
Anglès compta ja amb alguns serveis importants- oficina 
d’acollida, servei d’assessorament jurídic, formació bà-
sica- però li cal dissenyar les línies estratègiques que li 
permetran tenir un marc d’actuació coherent i estructu-
rat en matèria d’acollida i integració de persones immi-
grades. Cal posar en marxa polítiques de ciutadania que 
permetin fer d’Anglès un poble cohesionat i inclusiu.

- Quins reptes i dificultats es plantegen?
Crec que tenim tres reptes importants per endavant:
•El consens polític: les polítiques de ciutadania s’han de 
consensuar més enllà del color polític.
•La coordinació i el treball en xarxa entre professionals  i 
entitats per poder fer un abordatge global i uniforme.
•La participació ciutadana: la societat civil implicada en 
la construcció d’un model d’acollida de poble.

- Quines aliances i fortaleses veus?
Sóc optimista perquè veig al govern municipal, als tèc-
nics i a algunes entitats amb ganes de posar-se a treba-
llar plegats per definir i planificar actuacions conjuntes 
que configurin el model d’acollida que esmentava.
Som-hi doncs !!!!

Un cop d’ull a...




